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 JAARVERSLAG SECRETARIS IJSCLUB ORANJEWOUD SEIZOEN 1998-1999 

 

Het afgelopen seizoen (1-10-1998 tot 1-10-1999) heeft wederom voornamelijk in het teken gestaan van het overleg met de 

gemeente inzake het realiseren van een schaatsvoorziening in Oranjewoud. Daarnaast is veel aandacht uitgegaan naar het 

organiseren van de jaarlijkse feestavond en naar de jaarvergadering waarin de leden onder meer zijn geïnformeerd over de 

stand van zaken in de onderhandelingen met de gemeente op dat moment. 

 

Bestuurssamenstelling 

De bestuurssamenstelling bij de aanvang van dit verslagjaar was als volgt: 

J. van der Zee  Voorzitter 

P. Oosterhof  Secretaris 

H. Kok   Penningmeester 

H. Bruinsma  Lid/ materialen 

I. Post   Lid/aktiviteiten 

J. Holtrop              Lid/aktiviteiten 

S. Siebenga  Lid/materialen en ijsmeester 

 

Op 9 december 1998 werd de jaarvergadering gehouden die werd bezocht door 28 leden. Bij de bestuursverkiezing heeft de 

heer Bruinsma zijn funktie opgezegd wegens drukke werkzaamheden. In zijn plaats is nu de heer De Boer tot het bestuur 

toegetreden. 

Na de afhandeling van de normale agendapunten is (opnieuw) uitgebreid gesproken over de stand van zaken met betrekking 

tot het realiseren van een schaatsvoorziening in Oranjewoud. Besloten wordt dat het bestuur op basis van het dan 

voorliggende, mondelinge voorstel van de gemeente (op basis van gesprek op 18-11-1998) verder kan gaan praten met de 

gemeente over onze wensen, de realisatie, tijdstermijn, randvoorwaarden en exploitatiebijdrage. 

 

Feestavond 

Op 20 februari 1999 is een wederom geslaagde feestavond gehouden. Cabaretgezelschap 't Wâld speelde de voorstelling 

'Storein' en de muziek werd verzorgd door 06-11. Het aantal belangstellenden (ruim 100) viel enigszins tegen; wellicht had 

dit te maken met het feit dat juist in dit weekend een (ski)vakantieweek begon. 

 

IJsbaan-gemeente 

- Op 28 oktober 1998 is er overleg geweest met de "Commissie van wijze mannen" o.a. naar aanleiding van het besluit 

van G.S. van 18 september 1998. Hierin wordt onder andere aangeven dat een volgend gesprek met wethouders 

Bouwers wenselijk is. Tevens komt er een volgend overleg met mevrouw Kamsma (advokate voor eventuele civiele 

procedure). 

- op 18 november 1998 is er door een bestuursdelegatie gesproken met wethouder Bouwers. In dit gesprek verklaarde hij, 

onder bepaalde voorwaarden,  in te willen gaan op de wensen van ijsclub Oranjewoud. 

- op 20 november gesprek met mevrouw Kamsma. Op 26 november bericht zij dat het om verschillende redenen op dit 

moment de voorkeur verdient om met de gemeente verder te praten/onderhandelen en geen civiele procedure te starten. 

 

Nadat in de jaarvergadering is besloten om verder te gaan praten met de gemeente zijn achtereenvolgens de volgende 

aktiviteiten en gebeurtenissen aan de orde geweest: 

- 10 januari is er door het bestuur een brief naar de gemeente gestuurd, met het verzoek om het door de gemeente eerder 

gedane mondelinge voorstel (op 18-11-1998) nader uit te werken en te concretiseren voor wat betreft de financiën en 

andere randvoorwaarden met daarbij het uitdrukkelijke verzoek ook goed rekenschap te geven van de randvoorwaarden 

van de ijsclub. 

- na herhaalde telefonische aanmaningen om spoed te betrachten is het uitgewerkte voorstel van de gemeente uiteindelijk 

op 11 mei 1999 ontvangen. 

- op 16 juni 1999 is door een delegatie van het bestuur gesproken met de dan verantwoordelijke wethouder (Jurrit Visser). 

In dit gesprek is aangegeven dat het gedane voorstel niet in overeenstemming is met eerdere afspraken. Ook 

aangegeven is dat op een zo kort mogelijke termijn een nieuw, wel aan eerdere afspraken rechtdoend, voorstel wordt 

verwacht. E.e.a. is schriftelijk bevestigd. 

- op 9 juli 1999 is er met de heer Visser een vervolgafspraak geweest. De daar voorliggende tekening van de inrichting 

van het gebied aan de Cissy van Marxveldlaan alsmede de verdere inhoud van het gesprek zijn aanleiding voor het 

maken van een volgende afspraak op 27 augustus 1999. 

- voornoemde afspraak vindt uiteindelijk plaats op 17 september 1999. In deze vergadering staan de financiën centraal. Er 

komt een voor het bestuur en naar verwachting ook voor de leden, onacceptabel hoge financiële bijdrage op tafel. Op 
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basis van in dit gesprek gegeven indicaties omtrent de maximale eigen bijdrage van de ijsclub (met een acceptabele 

invulling van het gebied en ook anderszins acceptabele afspraken omtrent bijvoorbeeld het beheer) wordt afgesproken 

dat de gemeente op een zo kort mogelijke termijn met een nieuw financieel voorstel zal komen op basis van de door de 

bestuursvertegenwoordiging genoemde bedragen. 

 

Tenslotte 

Vooruitlopend op de realisatie van de schaatsvoorziening in Oranjewoud hebben de heren Siebenga en De Boer in 

september de door de KNSB georganiseerde (en door o.a. Piet Venema gegeven) cursus 'IJsmeester I natuurijsbanen' met 

goed gevolg doorlopen. Dus wat het bestuur betreft "kin it hêve". 

 

 

De sekretaris, 

 

 

J.E. de Boer 

 

Oranjewoud, januari 2000 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


